
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. augusztus 19-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc képviselő, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix  jegyző. 

 Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth 
Csabáné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta. Javaslatot tett a 
tárgyalandó napirendi pontokra. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 
 

1. Falunappal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Indítványok, javaslatok 
 
1./ napirendi pont: Falunappal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az utóbbi időben történt néhány szerencsétlen 
dolog, így ma azért jöttünk össze, hogy a Szent István napi ünnepséggel egybekötött 
falunappal kapcsolatosan még egy utolsó pontosítást, egyeztetést tartsunk. Beszéljük át még 
egyszer a dolgot. A meghívó a lakosok részére kikézbesítésre, a hirdetőkre kifüggesztésre 
került. Az egyeztetett programok leszervezése megtörtént. 15.00 órától 23.00 óráig tart, 
délelőtt 10.00 órától kerülnek megrendezésre a különféle versenyek. A feltételek mindenhez 
megteremtődtek, a takarítás, fűnyírás, stb. megtörtént. A minisztériumtól, akiknél a 
pályázatunk nyert, és támogatják a rendezvényt, személyesen kinn lesznek egész nap. Két 
ponton kívánják tájékoztatni a lakosokat. Úgy gondolom, hogy a főzősök, a sportosok 09.30 
órától már kinn lesznek. A minisztérium képviselőit természetesen köszöntsük majd, erre 
figyeljünk oda. Azt, hogy hány főzős csapat lesz, nem lehet tudni. Van, aki visszamondta, de 
pl. Sajószentpéterről is jelezték, hogy jönni kívánnak. A sportrendezvények, foci, erőemelő, 
stb. le vannak szervezve. Szimel Gábor vállalkozó jelezte, hogy saját költségen kíván családi 
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autós vetélkedőt szervezni, ezt ő le is díjazza. 14.00 órakor találkoznánk, úgy gondolom, hogy 
akkor elég lenne gyülekezni az iskolánál. Laci szervezi a fiúkat a kipakoláshoz, a különféle 
munkálatokhoz, hogy 15.00 órára a kezdésre minden rendben legyen. Melinda fogja kezelni a 
pénzt, mert az idén Kruppa Gabriella nem tud itt lenni. Melinda fogja a helyszínen a 
fizetéseket rendezni. A tombolát 14.00 óra után már lehet osztani. Gondolkodtam rajta, hogy 
lehet, hogy már délelőtt is lehetne árusítani. Mindenképpen időben el kell kezdeni az árusítást, 
a műsor alatt is árulni kell, hiába is mondják, hogy az illetlenség, de ez nekünk feladat, 
amihez idő kell. A vendéglátást megpróbáljuk lerendezni legjobb tudásunk szerint, hátha az 
idén nem az lesz, mint a korábbi években. Egyébként a korábbi évek gyakorlatának 
megfelelően bonyolítjuk. Hátha az idén nem lesznek méltatlankodók. 21.00 óráig mennek a 
műsorok, akkor kerül megrendezésre a tűzijáték, 23.00 óra a befejezés időpontja. Az 
előzőekben beszéltekhez képest semmi nem változott.  
 
Bán János: Az étel tikett kész van már? Hogy lesz a kiosztás? 
 
Hajdu Gábor: Úgy mint tavaly. Igen, kész van. 
 
Tóth Csabáné: Tavaly volt nézeteltérés az árusok között a helyfoglalás miatt. Most is jönnek 
árusok? 
 
Hajdu Gábor: Igen jönnek, cukorka árusok, játékosok jelezték. Vendéglátós, ha jól 
emlékszem csak egy jelezte eddig.  
 
Bán János: Tavaly ebből veszekedés is volt köztük. 
 
Hajdu Gábor: Itt a téren nem lehetnek. A tűzijáték a Pergéék kertjében lesz, jelezték, hogy 
autó se és árus se legyen a közelben. Az árusok a másik oldalon a Templom mellett lesznek. 
 
Elekes Péter: Helybeli egy sem jelzett? 
 
Hajdu Gábor: Eddig senki nem szólt. 
 
Bán János: Mi lesz, ha rossz lesz az idő? 
 
Tóth Csabáné: A műsor lehet az aulában. 
 
Hajdu Gábor: Majd meglátjuk, improvizálunk. 
 
Tóth Csabáné: Akik a minisztériumból jönnek, azokkal kell foglalkozni? 
 
Hajdu Gábor: Mi elsősorban a lakosokkal foglalkozunk. Természetesen menjünk oda, 
üdítővel megkínáljuk őket, de különös figyelmet nem igényeltek. A mozgáskorlátozott feljáró 
mellett adjuk nekik a helyet, a színpad mellett. Már Mariann ezt is leszervezte. 
 
Tóth Csabáné: Jó lenne, ha 10.00 órakor többen kezdenénk, itt lennénk folyamatosan 
képviselők. A színpadot már készíteni fogják. Tavaly is gondot jelentett, hogy kevesen 
voltunk kinn délelőtt, és alig volt időnk hazamenni átöltözni. 
 
Hajdu Gábor: Valóban jó lenne, ha 10.00 óra körül kisétálnánk. Glonczi Bea itt lesz-e WC-s 
néninek?  
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Amikor a köszöntő elhangzik, akkor az első sorokban ül a testület és a hívott vendégek. Bárki 
be is tévedhet, aki ismerős, de nem egy hétköznapi ember. Kezeljük rugalmasan ezeket a 
dolgokat. Külön terítés a vendégeknek nincs, de Éváék rendezik bent. Magától értetődik, hogy 
illendően vendégül látjuk az illusztris ideérkezőket. A Sajóvölgye Takarékszövetkezet 50 ezer 
forinttal támogatja a rendezvényünket. A szervezés jó, nyugodtan nekiindulhatunk.  
Jegyző Asszonyunknak volt egy olyan ígérete, hogy az árusoktól helypénzt nem kérünk, de 
végig fogja járni őket, hogy a tombolába egy-egy kisebb tárgyat szíveskedjenek felajánlani. 
Gál Ferenc Úr a rimaszécsi képviselő-testület volt tagja tombola ajándék-tárgyat szintén 
felajánlott, sajnos személyesen nem tud jelen lenni. Lesz nyereménytárgy TV és fűnyíró, a 
többi apróság a szokásos, mint eddig. A délelőtti versenyek díjazására is megvásároltuk az 
ajándéktárgyakat. 
 
Bán János: Én a labdákat hiányolom. 
 
Hajdu Gábor: Labdák még ezután érkeznek. 
 
Virág Imréné: Debreceni lesz a menü? 
 
Hajdu Gábor: A megbeszéltek szerint sültkolbász lesz, egy nagyobb darab.  
 
Bán János: A beszédet lehet, hogy később kellene megtartani. 
 
Hajdu Gábor: Már én is gondoltam rá, hogy a tűzijáték előtt mondom a köszöntőt.  
 
Kozma Lászlóné: Mi képviselők hozzájárulunk-e a rendezvényhez? 
 
Hajdu Gábor: Ehhez nem kell, esetleg majd az idősek estjére. 
Itt döntést hoznunk nem kell, az egyeztetés megtörtént, ez egy tájékoztató jellegű dolog volt. 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Önkormányzati útfelújítás pályázat előkészítése 
 
Hajdu Gábor: Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy pályázati lehetőség 
van Uniós forrásból útfelújításra. Személyesen volt nálam Orgován Alexandra, átbeszéltük, 
átnéztük a lehetőségeket. Nettó 20 millió forintról lenne szó, amit önkormányzati útfelújításra 
fordíthatnánk. Az önerő körülbelül 1,2 millió forint lenne. Megnézettem, a Névtelen út 270 m 
hosszú, 4 méter széles, beleférne még az Aradi út, a Gömöri út, a Kolozsvári út, amik 190, 
180, 130 méter hosszúak. A négyzetméter árakat nézve ezek a felsoroltak beleférnének mind. 
Ez 24,5 millió forint bruttót jelentene, 1,2 millió forint önerővel, ami körülbelül nettó 20 
millió, hiszen lejön az ÁFA és a különféle járulékok. Elkezdjük-e előkészíteni, elindítsuk-e az 
összerakást? A lehetséges jogcímek között ez van, amire tudunk pályázni. Nem várhatunk 
mindig a szennyvízre, amennyiben arra is sor kerülhetne, úgy kell majd megoldani, hogy az 
utat nem lehet bontani, akkor az árokba és a padkán kell majd vezetni ezeken a helyeken. 
Amennyiben a MÁV hajlandó lett volna eladni nekünk a MÁV telepi utcákat, akkor most 
meg tudnánk oldani annak a problémáját. Remélem, hogy a jövőben is lesz még ilyen 
lehetőség és akkor hátha módunkban lesz. 
 
Vass András: Salakkal meg lehetne szórni azért azokat a MÁV telepi utcákat. 
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Hajdu Gábor: Az SLG csinálja szeptember havi beadással az anyagot, ha úgy dönt a testület.  
 
Kozma Lászlóné: Reméljük, hogy lesz még ilyen lehetőség, mert a Dózsa György út állapota 
is rettenetes. A Kossuth Lajos utca régi határ felé eső része is nagyon rossz állapotú.  
 
Hajdu Gábor: A Kossuth L. utca a közútkezelőé, úgy mint a Szabadság utca is. A 
közútkezelőnek sincs pénze. 
 
Elekes Péter: A Dózsa György utcában a fákat ki kellene vágni. 
 
Hajdu Gábor: Ki lesznek vágva. 
 
Révay István: A Dózsa György utcát egyirányúsítani kell, akkor lehet rajta közlekedni.  
 
Vass András: Nincs a Dózsa úton olyan nagy forgalom. 
 
Révay István: De igen, van. 
 
Hajdu Gábor: Ezeket az előbbiekben felsorolt utakat megcsináljuk, ezekre előkészítjük az 
anyagot, szeptember hónap elején tartunk rendes testületi ülést, akkor a döntéseket 
meghozzuk ezzel kapcsolatban. Ez a pénzt biztos pénz, a miénk, csak be kell nyújtani a 
pályázatot. Beadjuk, szeptember hónapban döntenek, és mehet a munka még az idén. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
77/2009. (VIII.19.) számú Határozat 
 
Tárgy: Önkormányzati útfelújítás pályázat előkészítése 
 
Képviselő-testület a Névtelen, a Gömöri, az Aradi és a Kolozsvári utcák felújítására 
vonatkozóan pályázatot kíván benyújtani. 
Meghatalmazza a polgármestert az anyag kidolgozására.  
Az ezzel kapcsolatos konkrét döntések meghozatalára a következő, szeptember havi rendes 
testületi ülésen kerül sor. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Jónás István bánrévei lakos megkeresett minket, 
hogy a régi hivatal udvarát szeretné használni, falerakatnak. Nagyobb mennyiségű fát hoznak 
neki, azt szeretné ott tárolni. Nincs helyiségbér megállapítva közterületre, el kellene 
döntenünk, hogy odaadjuk-e és ha igen, mennyiért. Hasznos lenne, mert az őrzése is 
megoldott lenne. Javaslom, hogy adjuk oda.  
 
Elekes Péter: Egy névleges összegért adjuk oda. 
 
Hajdu Gábor: Hasznos lenne, mert lenne ott legalább mozgás. 
Az a javaslatom, hogy a következő havi ülésre egy javaslatot behozunk, akkor annak 
függvényében döntene a testület. 
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Virág Imréné: Mi van az óvodával? 
 
Hajdu Gábor: Hétfőtől felvonulnak. Át van adva a terület.  
 
Bán János: A busz szeptember 01-től indulhat? 
 
Hajdu Gábor: Ez nem biztos. Még nincs minden papír rendezve. 
Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy mindkét benyújtott pályázatunk 
nyert. Lesz a busznak is garázs, és az iskolaudvar burkolás is megvalósulhat. Az ajánlatokat 
kérjük, a legkedvezőbb kerül majd elfogadásra, megkötődik a szerződés, és akkor még az idén 
kivitelezhető lesz mindkettő. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József          Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

      Tóth Csabáné                    Naszádi Ferenc 
        képviselő                    képviselő          
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